
Samhällsbyggnadsnämndens AU   måndagen den 3/6–24 

Protokollsanteckning till ärende 7 Upphandling idrottshall Karstorp 

Jag anser att det är fel att första gången SBN/AU ledamöter får ta del av handlingar och förslag 
angående Idrottshall Karstorp är när allt är klart och ska gå ut för upphandling. 

KFN och BUN som beställt och är brukare av hallen har inte heller blivit presenterat något 
material. 

När det gäller investeringar i denna storlek borde även KS uppskatta att få ta del av information 
innan upphandling. 

Detta måste vara ett organisationsfel som för både politiker och tjänstemän kan bli mycket 
bättre och öka engagemanget, delaktighet och samsyn i stora investeringar som berör väldigt 
mångas föreningar och medborgare.  

Jag yrkade inte på återremiss på SBN/AU då jag inte vill fördröja projektet men 

i denna fråga visade det sig efter diskussion efter beslut finnas en samsyn hos samtliga 
ledamöter. 

Bjärred 2024-06-05 
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